
Protokół Nr V/19
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, 

która odbyła się 27 lutego 2019 roku.
(sala 211 Urzędu Miejskiego w Słupsku)

Początek sesji: godz. 9.00.
1. Sprawy regulaminowe.
(czas nagrania: 0:04:09 – 0:15:51)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska otworzyła  5.  w kadencji  sesję  Rady
Miejskiej w Słupsku. Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady powitała
Prezydenta Miasta  Krystynę Danilecką-Wojewódzką, Zastępcę Prezydenta Martę Makuch,
Sekretarza  Miasta  Łukasza  Kobusa  oraz  Skarbnika  Miasta  Annę  Gajdę-Szewczuk,
zaproszonych  gości:  przybyłego  w  imieniu  Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży
Pożarnej w Słupsku - Grzegorza Falkowskiego, Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku
Leszka  Gurskiego  i  Przewodniczącego  Młodzieżowej  Rady  Miasta  Słupska  Macieja
Woszczyka  oraz  gościa  specjalnego  -  pana  Zbigniewa  Wiczkowskiego  Dyrektora
Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego. 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Lista obecności
pracowników  samorządowych  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego  protokołu.  Lista
obecności  kierowników jednostek  organizacyjnych Miasta  Słupska stanowi  załącznik  nr  3
do  niniejszego  protokołu.  Lista  obecności  zaproszonych  gości  stanowi  załącznik  nr  4
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  powitała również radne uczestniczące po raz pierwszy w sesji: panią Bożenę
Hołowienko oraz panią Mirosławę Sagun-Lewandowską.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  powitała  wszystkich  uczestniczących  w  obradach
i oglądających transmisję w internecie.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  przed  przystąpieniem  do  obrad  poprosiła  o  powstanie
i uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego byłego Premiera Polski Jana Olszewskiego.
(minuta ciszy)
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej, zaprosiła
do mównicy pana Zbigniewa Wiczkowskiego.
Poinformowała  zebranych,  że  obecność  pana  Wiczkowskiego  na  sesji  związana  jest
z decyzją o zakończeniu pracy zawodowej i przejściu na emeryturę.
Następnie oddała głos pani Prezydent.
Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka poinformowała, że są w mieście
osoby, których pracy i postawy społecznej, etycznej, nie można zapomnieć, a do nich należy
Zbigniew  Wiczkowski.  Następnie  wymieniła  pełnione  w  mieście  przez  pana  Zbigniewa
Wiczkowskiego funkcje. Podkreśliła, że pan Wiczkowski jest człowiekiem, dla którego ruch
drogowy,  komunikacja,  sprawy miasta  są  niezwykle ważne,  a  jego twórczy charakter  jest
uwidoczniony w blogu, który od bardzo wielu lat prowadzi. 
Pani Prezydent w imieniu własnym oraz Przewodniczącej Rady Miejskiej, podziękowała panu
Wiczkowskiemu za wszystkie lata współpracy, złożyła życzenia, a w ramach podziękowania
wręczyła list gratulacyjny, kwiaty oraz najnowszy album o Słupsku. 
Następnie  głos  zabrał  Zbigniew  Wiczkowski,  który  podziękował  władzom  miasta
za współpracę oraz życzył wszystkiego dobrego.
Jako kolejny,  głos  zabrał  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Tadeusz  Bobrowski,  który
w imieniu własnym i Rady przekazał panu Wiczkowskiemu  gratulacje i  życzenia.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  po  pożegnaniu  pana  Wiczkowskiego  poprosiła  radnych
o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
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Stwierdziła, że w sesji uczestniczy taka liczba radnych, która umożliwiające podejmowanie
prawomocnych decyzji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że funkcję  sekretarza podczas  obrad będzie
pełnić radny Kamil Bierka.

Następnie, poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest treść protokołu nr IV z sesji, która
odbyła się 30 stycznia 2019 r. Protokół został radnym udostępniony 18 lutego 2019 r.
Zgodnie  z  §  33.  ust.  6  Regulaminu Pracy Rady Miejskiej  w Słupsku stwierdziła,   że  do
wymienionego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń ani poprawek i w związku z tym uważa się
go za przyjęty.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przypomniała,  że  zawiadomienie  o  terminie  sesji  wraz
z porządkiem obrad i materiałami radni otrzymali 20 lutego.
(Zawiadomienie radnych stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Informacja o sesji
dla Prezydent Miasta stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Zaproszenie dla gości
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.)
Ponadto  poinformowała,  że  25  lutego   Prezydent  Miasta  zwróciła  się  do  Rady  Miejskiej
o uzupełnienie porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie  wniesienia
skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze - projekt na druku nr 5/21.
Projekt ten został radnym udostępniony w tym samym dniu.
Następnie  oddała  głos  Pani  Prezydent  Miasta  w  celu   przedstawienia  uzasadnienia
konieczności wprowadzenia projektu uchwały do porządku obrad.
Pani Krystyna Danilecka-Wojewódzka przedstawiła uzasadnienie konieczności wprowadzenia
projektu na druku 5/21.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  ktoś   chciałby  zgłosić  wniosek  w  sprawie
porządku obrad.  
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała pod głosowanie wniosek Prezydenta o wprowadzenie
do  porządku  obrad   punktu  dot.  podjęcia  uchwały  w  sprawie  wniesienia  skargi
na rozstrzygnięcie nadzorcze.
Przypomniała  jednocześnie,  że  Rada  może  wprowadzić  zmiany  do  porządku  obrad
bezwzględną większością głosów ustawowego składu. 
Poinformowała, że w przypadku uwzględnienia wniosku,  Rada rozpatrzy projekt w punkcie
9. „podjecie uchwał”, w podpunkcie 14a).
Przypomniała, że w tym głosowaniu nie mogą uczestniczyć radne, które oczekują na złożenie
ślubowania.

Wynik głosowania:
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  3
Imienny wynik głosowania:
ZA (17)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata
Lenart, Anna Rożek, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jacek Szaran
BRAK GŁOSU (2)
Bożena Hołowienko, Mirosława Sagun-Lewandowska
NIEOBECNI (3)
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Paweł Skowroński
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Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku obradować
będzie  zgodnie  z  porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu  z  uwzględnieniem
przegłosowanej zmiany  w podpunkcie „14a)”. 

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Ślubowanie radnej Bożeny Hołowienko oraz radnej Mirosławy Sagun-Lewandowskiej.

3. Sprawozdanie z działalności Komendanta Miejskiego Policji w Słupsku oraz informacja
o stanie bezpieczeństwa publicznego Miasta Słupska w 2018 roku.

4. Informacja  Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Słupsku  o  stanie
bezpieczeństwa Miasta Słupska w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2018 roku.

5. Sprawozdanie Komendanta z działalności Straży Miejskiej w Słupsku za rok 2018.

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku
podjętych na sesjach 7, 21 i 28 listopada 2018 r. (wg stanu na dzień 12 lutego 2019 r.).

7. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych
prowadzonych przez Miasto Słupsk.

8. Raport Prezydenta Miasta Słupska z realizacji Rocznego Planu Konsultacji Społecznych
na 2018 rok.

9. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 5/6);
2) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 5/7);

3) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 5/8);
4) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 5/9);

5) w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej Miasta  Słupska na lata  2019-
2033 (druk nr 5/13);

6) w sprawie ustalenia odpłatności za pobyt w Słupskim Ośrodku Rozwiązywania Pro-
blemów Alkoholowych (druk nr 5/12);

7) w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Uzależnień na 2019 rok (druk nr 5/10);

8) w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Miejskiego Za-
kładu Opieki Zdrowotnej w Słupsku i wyboru w jej skład przedstawicieli wyłonio-
nych przez Radę Miejską w Słupsku (druk nr 5/2);

9) w sprawie określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od opłaty jednora-
zowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieru-
chomości stanowiących własność Miasta Słupska (druk nr 5/20);

10) w sprawie nadania nazwy ulicy w Słupsku (druk nr 5/4);

11) w sprawie przyznania w 2019 roku dotacji celowych na prace konserwatorskie, re-
stauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków,
położonych     na obszarze Miasta Słupska (druk nr 5/3);

12) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Grott-
gera 13" w Słupsku (druk nr 5/14);

13) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Cen-
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trum-Południe D” w Słupsku (druk nr 5/11);

14) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Dwo-
rzec” w Słupsku (druk nr 5/19);

      14a) w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze  (druk nr 5/21);

15) w sprawie  wyboru  delegata  do  reprezentowania  Miasta  Słupska  w  Zgromadzeniu
Ogólnym Związku Miast Polskich (druk nr 5/17);

16) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 5/1);

17) w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 listopada
2018  r.  w  sprawie  powołania  osobowego  składu  stałych  komisji  Rady  Miejskiej
w Słupsku (druk nr 5/15);

18) w sprawie zmiany Statutu Miasta Słupska (druk nr 5/16).

10. Rozpatrzenie skargi na działalność Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku
(druk nr 5/18).

11. Interpelacje i zapytania radnych: 

- złożenie,

- odczytanie.

12. Sprawy bieżące.

ad pkt 2. Ślubowanie radnej Bożeny Hołowienko oraz radnej Mirosławy
Sagun-Lewandowskiej.

(czas nagrania:0:15:54 – 0:18:25)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała,  że 6.  lutego 2019 r.  Komisarz Wyborczy
w Słupsku I wydał dwa postanowienia, w sprawie obsadzenia wakującego mandatu w okręgu
wyborczym nr  1  oraz  okręgu  wyborczym nr  4,  właściwych  dla  wyboru  Rady  Miejskiej
w Słupsku.
Postanowieniem nr 24/2019 Komisarz stwierdził objęcie mandatu przez panią Bożenę Ewę
Hołowienko. Natomiast,  postanowieniem nr 25/2019 Komisarz stwierdził  objęcie mandatu
przez panią Mirosławę Sagun-Lewandowską. 
Obie panie były – kandydatkami z listy nr 12 – KWW K.DANILECKIEJ-WOJEWÓDZKIEJ
I  R.BIEDRONIA,  które  w  wyborach  przeprowadzonych  w dniu  21  października  2018  r.
uzyskały  kolejno  największą  liczbę  głosów,  a  nie  utraciły  prawa  wybieralności  oraz  nie
zrzekły się pierwszeństwa do objęcia mandatu.

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 23a ustawy o samorządzie
gminnym, przed przystąpieniem do  wykonywania mandatu, radni składają ślubowanie.
Zwróciła  się  do  obu  pań,  aby  za  chwilę,  po  odczytaniu  roty  i  po  wyczytaniu  nazwiska,
wypowiedziały kolejno słowo „ślubuję”.  
Ponadto  poinformowała,  że  ślubowanie  może  być  złożone  z  dodaniem  zdania  „Tak  mi
dopomóż Bóg”.
Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła wszystkich o powstanie, a następnie odczytała treść
roty:
„Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście  obowiązki
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej
mieszkańców.”
Po odczytaniu roty: 
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radna Bożena Hołowienko wypowiedziała słowa: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”,
radna  Mirosławę  Sagun-Lewandowska  wypowiedziała  słowa:  „Ślubuję.  Tak  mi  dopomóż
Bóg”.
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że radna Bożena Hołowienko oraz radna
Mirosława  Sagun-Lewandowska  złożyły  ślubowanie  i  od  tej  chwili  mogą  czynnie
uczestniczyć w obradach. 
Poprosiła, aby wszyscy usiedli.
Następnie pogratulowała obu radnym, życząc owocnej pracy i satysfakcji z wykonywanych
obowiązków.

ad  pkt  3.  Sprawozdanie  z  działalności  Komendanta  Miejskiego  Policji
w Słupsku oraz informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego
Miasta Słupska    w 2018 roku.

(czas nagrania: 0:18:25 – 0:22:02)
(Pismo z  8  lutego  2019  r.,  znak:  BiZK-VI.0012.2.2019  wraz  ze  sprawozdaniem stanowią
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że realizując obowiązek wynikający z  art.
10 ust. 1 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 r. o Policji, w dniu 11 lutego tego roku Komendant
Miejski  Policji  w  Słupsku  przedłożył  Radzie  Miejskiej  wymienione  sprawozdanie  wraz
z informacją    o stanie bezpieczeństwa publicznego. Tego samego dnia sprawozdanie zostało
przekazane radnym  do zapoznania się.
Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie
przyjęła to sprawozdanie do wiadomości, nie zgłaszając uwag do jego treści.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie sprawozdania lub informacji.

Głos zabrał radny Bogusław Dobkowski.

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Komendant Miejski Policji w Słupsku
złożył Radzie Miejskiej w Słupsku sprawozdanie z działalności  oraz informację o stanie
bezpieczeństwa publicznego Miasta Słupska w 2018 roku.

Ad pkt 4. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej
w Słupsku o stanie  bezpieczeństwa Miasta  Słupska w zakresie
ochrony przeciwpożarowej w 2018 roku.

(czas nagrania: 0:22:05 – 0:24:14)
(Informacja stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 14 ust. 1. ustawy z dnia 24
sierpnia  1991  r.  o  Państwowej  Straży  Pożarnej  „rada  miasta  przynajmniej  raz  w  roku
rozpatruje  informację  komendanta  miejskiego  Państwowej  Straży  Pożarnej  o  stanie
bezpieczeństwa miasta na prawach powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej”.
Następnie poinformowała,  że Komendant  Miejski  Państwowej Straży Pożarnej  w Słupsku
wypełniając ustawowy obowiązek, 11 lutego tego roku, przedłożył informację za 2018 r. Tego
samego dnia radni otrzymali ją do zapoznania się.
Przewodnicząca  Komisji  poinformowała,  że  Komisja  Spraw  Społecznych  jednogłośnie
przyjęła  do wiadomości informację, nie zgłaszając uwag do jej treści.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie informacji.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała przyjęcie informacji pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3
Imienne wyniki głosowania:
ZA (18)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski,  Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski,  Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Wojciech Gajewski, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (3)
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku  przyjęła
informację Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej  w Słupsku o stanie
bezpieczeństwa Miasta Słupska w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2018 roku.

ad  pkt  5.  Sprawozdanie  Komendanta  z  działalności  Straży  Miejskiej
w Słupsku za rok 2018.

(czas nagrania:  0:24:14 – 0:35:54)
(Pismo  z  6  lutego  2019  r.,  znak:  SM-I.5511.1.2019  wraz  ze  sprawozdaniem  stanowią
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  sprawozdanie  wpłynęło  do  Rady
Miejskiej w Słupsku 11 lutego tego roku.
Tego samego dnia  zostało przekazane Komisji Spraw Społecznych w celu zaopiniowania.
Komisja, jednogłośnie  przyjęła je do wiadomości nie zgłaszając do niego uwag. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że na sali  obrad jest
obecny Komendant Straży Miejskiej oraz zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie
sprawozdania.
W dyskusji udział wzięli radni: Jan Lange, Bogusław Dobkowski, Kazimierz Czyż.
Wyjaśnień udzieliła: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zamknęła  dyskusję  i  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku zapoznała się ze sprawozdaniem Komendanta z działalności Straży Miejskiej
w Słupsku za rok 2018. 

ad pkt 6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej
w Słupsku podjętych na sesjach 7, 21 i 28 listopada 2018 r. (wg stanu na dzień
12 lutego 2019 r.).

(czas nagrania:  0:35:54 – 0:37:20)
(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca przypomniała, że sprawozdanie zostało radnym przekazane do zapoznania
się 19 lutego 2019 r.
Następnie zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie sprawozdania.
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W związku z brakiem zgłoszeń, poinformowała, że zgodnie z § 29 ustęp 3 Regulaminu pracy
Rady Miejskiej  w Słupsku, Rada przyjmuje sprawozdanie w drodze głosowania i  poddała
przyjęcie sprawozdania pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Imienny wynik głosowania:
ZA (20)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Bobrowski
NIEOBECNI (2)
Anna Mrowińska, Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku   przyjęła
sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku
podjętych na sesjach 7, 21 i 28 listopada 2018 r. (wg stanu na dzień 12 lutego 2019 r.).

ad pkt 7. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z wysokości średnich wynagrodzeń
nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto Słupsk.

(czas nagrania:  0:37:20 – 0:38:27)
(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 30 a  ust. 5 ustawy Karta
Nauczyciela Prezydent Miasta Słupska  przedłożyła Radzie sprawozdanie 12 lutego br. 
15 lutego sprawozdanie  zostało radnym przekazane do zapoznania się oraz Komisji Edukacji
w celu zaopiniowania.
Komisja Edukacji, przez aklamację, przyjęła sprawozdanie bez uwag.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała  czy  ktoś   chciałby  zabrać  głos  w  sprawie
sprawozdania. 
W związku z brakiem zgłoszeń stwierdziła, że Prezydent Miasta złożył Radzie Miejskiej
w  Słupsku  sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli
na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  i  placówkach
prowadzonych przez Miasto Słupsk.

ad pkt 8. Raport Prezydenta Miasta Słupska z realizacji Rocznego Planu Konsultacji
Społecznych na 2018 rok.

(czas nagrania:  0:38:27 – 0:39:45)
(Raport stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że  zgodnie z   § 12
regulaminu  konsultacji  społecznych  będącego  załącznikiem do uchwały  nr XXI/238/2016
Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 stycznia 2016 r., Prezydent Miasta przedkłada Radzie
w terminie do końca stycznia każdego roku  raport z realizacji Rocznego Planu Konsultacji
Społecznych  za poprzedni rok kalendarzowy. 
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29 stycznia 2019 r. Prezydent Miasta przedłożył Radzie raport za rok 2018. 
7 lutego 2019 r. raport został przekazany radnym  do zapoznania się.
Przewodnicząca  poinformowała,  że  Komisja  Spraw  Społecznych  po  zapoznaniu  się
z raportem, przez aklamację, przyjęła dokument do wiadomości.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego raportu.

W związku z brakiem zgłoszeń,  Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska
stwierdziła,  że  Prezydent  Miasta  przedłożyła  Radzie  Miejskiej  w  Słupsku  raport
z realizacji Rocznego Planu Konsultacji Społecznych na 2018 rok.

Ad pkt 9. Podjęcie uchwał:
1) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk

nr 5/6);
(czas nagrania:  0:39:45 – 0:48:13)
(Pismo  z  13  lutego  2019  r.,  znak:  PRIK-RPK.III.0006.6.2019  stanowi  załącznik  nr  18
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  projekt  uchwały
został radnym przekazany 14 lutego 2019 r. 
Skarbnik Miasta  Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały.
Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki
Komunalnej  oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie, Komisja Spraw Społecznych
omawiała  i zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  zakresie  działu  853  „Pozostałe
zadania w zakresie polityki społecznej”, Komisja Edukacji zaopiniowała projekt  pozytywnie
w zakresie działów: 801 „Oświata i wychowanie” oraz 926 „Kultura fizyczna”.
(Opinie Komisji stanowią załączniki od nr 19 do nr 22 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.
W dyskusji głos zabrali radni: Jan Lange, Wojciech Gajewski.
Wyjaśnień udzieliła: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zamknęła  dyskusję  i  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  2
Imienny wynik głosowania:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Anna Mrowińska, Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku  w  wyniku
głosowania, jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska
na 2019 rok.
(Uchwała nr V/59/19 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.)
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2) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk
nr 5/7);

(czas nagrania:  0:48:13 – 0:52:03)
(Pismo  z  13  lutego  2019  r.,  znak:  PRIK-RPK.III.0006.5.2019  stanowi  załącznik  nr  24
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicza Rady Miejskiej poinformowała, że projekt uchwały został radnym przekazany
w dniu 14 lutego 2019 r.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały. 
Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki
Komunalnej  oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie. Komisja Spraw Społecznych
omawiała  i zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  zakresie  działu  853  „Pozostałe
zadania w zakresie polityki społecznej”, natomiast Komisja Edukacji zaopiniowała projekt
pozytywnie   w  zakresie  działów:  801  „Oświata  i  wychowanie”,  921  „Kultura  i  ochrona
dziedzictwa narodowego” oraz 926 „Kultura fizyczna”.
(Opinie Komisji stanowią załączniki od nr 25 do nr 28 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1
Imienny wynik głosowania:
ZA (19)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech
Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Piotr
Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Ryszard Kruk, Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku  w  wyniku
głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok.
(Uchwała nr V/60/19 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.)

3) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk
nr 5/8);

(czas nagrania:  0:52:03 – 0:56:25)
(Pismo  z  13  lutego  2019  r.,  znak:  PRIK-RPK.III.0006.7.2019  stanowi  załącznik  nr  30
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 14 lutego 2019 r.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwała.
Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Komisja  Edukacji   oraz
Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie. Komisja Spraw Społecznych omawiała
i zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  zakresie  działu  853  „Pozostałe  zadania
w zakresie polityki społecznej”. 
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(Opinie Komisji stanowią załączniki od nr 31 do nr 33 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  20,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1
Imienny wynik głosowania:
ZA (20)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Tadeusz Bobrowski
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w wyniku głosowania,  większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian
w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok.
(Uchwała nr V/61/19 stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.)

4) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk
nr 5/9);

(czas nagrania:  0:56:25 – 1:16:19)
(Pismo  z  13  lutego  2019  r.,  znak:  PRIK-RPK.III.0006.4.2019  stanowi  załącznik  nr  35
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany w dniu 14 lutego 2019 r. 
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projektu uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej  oraz
Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie. 
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 36 i 37 do niniejszego protokołu.)
Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli radni: Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk, Tadeusz Bobrowski,
Małgorzata Lenart, Jan Lange.
Wyjaśnień udzielili: Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki, Prezydent
Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zamknęła  dyskusję  i  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  15,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  5,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1
Imienny wynik głosowania:
ZA (15)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
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Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Anna  Rożek,  Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
PRZECIW (2)
Tadeusz Bobrowski, Wojciech Lewenstam
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Anna  Mrowińska,  Jacek  Szaran,  Adam  Treder
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku,  w wyniku głosowania, większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian
w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok.
(Uchwała nr V/62/19 stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.)

5) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska
na lata 2019-2033 (druk nr 5/13);

(czas nagrania:  1:16:19 – 1:18:55)
(Pismo  z  13  lutego  2019  r.,  znak:  PRIK-RPK.III.0006.8.2019  stanowi  załącznik  nr  39
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 15 lutego 2019 r.
Komisja Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że 26 lutego Prezydent Miasta przedłożyła
autopoprawkę do  projektu. Radni otrzymali ją do zapoznania się w tym samym dniu.
(Pismo  z  26  lutego  2019  r.,  znak:  PRIK-RPK.I.3021.1.2019  stanowi  załącznik  nr  41
do niniejszego protokołu.)
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały  wraz
z autopoprawką.
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  16,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  6,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1
Imienny wynik głosowania:
ZA (16)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Anna  Mrowińska,  Anna
Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Tadeusz Bobrowski,  Łukasz Jaworski,  Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Jacek Szaran,
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
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w  Słupsku,  w  wyniku  głosowania,  podjęła  uchwałę   w  sprawie  zmiany  wieloletniej
prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033.
(Uchwała nr V/63/19 stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.)

6)  podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  odpłatności  za  pobyt  w Słupskim Ośrodku
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (druk nr 5/12);

(czas nagrania:  1:18:55 – 1:23:24)
(Pismo z 12 lutego 2019 r., znak: PA-III.0006.2.2019 stanowi załącznik nr 43 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 15 lutego 2019 r.
Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
Jolanta Szachnowska przedstawiła projekt uchwały.
Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych
zaopiniowała projekt pozytywnie i otworzyła dyskusję.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.)
W dyskusji udział wzięli radni: Anna Mrowińska, Beata Chrzanowska.
Wyjaśnień  udzieliła:   Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych Jolanta Szachnowska. 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  po  zamknięciu  dyskusji  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  3,  NIEOBECNI:  1
Imienny wynik głosowania:
ZA (19)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech
Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (3)
Łukasz Jaworski, Małgorzata Lenart, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku,  w wyniku głosowania, jednogłośnie podjęła uchwałę   w sprawie ustalenia
odpłatności za pobyt w Słupskim Ośrodku Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
(Uchwała nr V/64/19 stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.)

7)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na 2019 rok (druk nr 5/10);

(czas nagrania:  1:23:24 – 1:25:41)
(Pismo z 7 lutego 2019 r., znak: PA-III.0006.1.2019 stanowi załącznik nr 46 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 15 lutego 2019 r.
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie, zaopiniowała projekt pozytywnie. 
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(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.)
Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
Jolanta Szachnowska przedstawiła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń poddała
projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  22,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1
Imienny wynik głosowania:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na 2019 rok.
(Uchwała nr V/65/19 stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.)

8) podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego
Miejskiego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Słupsku  i  wyboru  w  jej  skład
przedstawicieli wyłonionych przez Radę Miejską w Słupsku (druk nr 5/2);

(czas nagrania:   1:25:41 – 1:27:55)
(Pismo  z  4  lutego  2019  r.,  znak:  ZiSS-RZ-II.0006.2.2019  stanowi  załącznik  nr  49
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany  7 lutego 2019 r.
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska  przedstawiła projekt
uchwały.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Komisja  Spraw  Społecznych
jednogłośnie, zaopiniowała projekt pozytywnie. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  21,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1
Imienny wynik głosowania:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
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Kazimierz Czyż
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania   podjęła  uchwałę   w  sprawie  powołania  Rady
Społecznej  Samodzielnego  Publicznego  Miejskiego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej
w  Słupsku  i  wyboru  w  jej  skład  przedstawicieli  wyłonionych  przez  Radę  Miejską
w Słupsku.  
(Uchwała nr V/66/19 stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.)

9) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty
od opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo
własności nieruchomości stanowiących własność Miasta Słupska (druk nr 5/20);

(czas nagrania:  1:27:55 – 2:13:21 do przerwy, po przerwie: 2:49:31 – 2:53:43)
(Pismo  z  18  lutego  2019  r.,  znak:  ZNB-ZM-IX.0007.1.2019  stanowi  załącznik  nr  52
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 20 lutego 2019 r. 
Ponadto  przypomniała,  że   radni  otrzymali  również  dodatkowe  materiały  informacyjne
do tego projektu.
(Materiał dodatkowy stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.)
Za-ca  Dyrektora  Wydziału  Zarządzania  Nieruchomościami  i  Biznesu  Sławomir  Klimczak
przedstawił projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała,  że Komisja  Finansów w drodze  dyskusji
przyjęła projekt do wiadomości.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.)
Następnie,  udzieliła głosu Prezydent Miasta Słupska Krystynie Danileckiej-Wojewódzkiej.
(Wyświetlono slajd nr 1prezentacji „przykładowe opłaty”. Slajdy stanowią załącznik nr 55
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W  dyskusji  udział  wzięli  radni:  Tadeusz  Bobrowski,  Jan  Lange,  Bogusław  Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Anna Mrowińska, Paweł Szewczyk, Ryszard Kruk.
Wyjaśnień  udzieliła:  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka,  Z-ca
Dyrektora Wydziału Zarządzania Nieruchomościami i Biznesu Sławomir Klimczak.

W trakcie dyskusji: 
Przewodniczący  Klubu  Radnych  Prawa  i  Sprawiedliwości  Tadeusz  Bobrowski  zgłosił
wniosek o zwiększenie bonifikaty do 80%. 
Przewodniczący  Klubu  Radnych  Platformy  Obywatelskiej  Jan  Lange  zgłosił  wniosek
o ogłoszenie 10 minutowej przerwy po zakończeniu dyskusji nad projektem uchwały.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła pół godziny przerwy.
(Przerwa od godz. 11.09 do godz. 11.47.)

Po przerwie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Głos zabrał radny Jan Lange. 
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Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej, jako pierwszy poddała pod głosowanie wniosek
o zmianę wysokości bonifikaty od opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  gruntowych  zabudowanych  na  cele
mieszkaniowe, stanowiące własność Miasta Słupska z 60% na 80%. 

Wynik głosowania:
ZA:  7,  PRZECIW:  9,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  7,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (7)
Tadeusz  Bobrowski,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder
PRZECIW (9)
Kazimierz  Czyż,  Wojciech  Gajewski,  Bożena Hołowienko,  Małgorzata  Lenart,  Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Jan Lange, Anna Rożek, Renata
Stec, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku nie przyjęła wniosku.

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Wynik głosowania: 
ZA:  10,  PRZECIW:  7,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  6,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (10)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Małgorzata Lenart,
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
PRZECIW (7)
Tadeusz  Bobrowski,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Wojciech  Lewenstam,  Anna
Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Beata  Chrzanowska,  Bogusław Dobkowski,  Jan  Lange,  Anna  Rożek,  Renata  Stec,  Paweł
Szewczyk

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę   w  sprawie  określenia  wysokości
i  warunków  udzielenia  bonifikaty  od  opłaty  jednorazowej  za  przekształcenie  prawa
użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  stanowiących  własność
Miasta Słupska.
(Uchwała nr V/67/19 stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  udzieliła  głosu  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystynie  Danileckiej-
Wojewódzkiej, która podziękowała Radzie za podjęcie uchwały.

10) podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Słupsku (druk nr 5/4);
(czas nagrania:  2:53:43 – 2:58:53)

15



(Pismo z 12 lutego 2019 r., znak: GK-II.0006.1.2019 stanowi załącznik nr 57 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 12 lutego 2019 r. 
Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk przedstawiła projekt uchwały.

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli radni: Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Anna Rożek.

Po  zamknięciu  dyskusji,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  23,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku jednogłośnie  podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy w Słupsku.
(Uchwała nr V/68/19 stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.)

11)  podjęcie  uchwały  w sprawie  przyznania  w 2019 roku dotacji  celowych na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych
do rejestru zabytków, położonych   na obszarze Miasta Słupska (druk nr 5/3);

(czas nagrania:  2:58:53 – 3:03:01)
(Pismo  z  11  lutego  2019  r.,  znak:  PP-DEZ-III.0006.3.2019  stanowi  załącznik  nr  60
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 12 lutego 2019 r.
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały.
Następnie,  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki
Komunalnej jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń poddała
projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  23,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
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Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona  Żurawska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku  w wyniku głosowania, jednogłośnie podjęła uchwałę   w sprawie przyznania
w 2019 roku dotacji  celowych na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych   na obszarze
Miasta Słupska.
(Uchwała nr V/69/19 stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.)

12)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego "Grottgera 13" w Słupsku (druk nr 5/14);

(czas nagrania:  3:03:01 – 3:12:23)
(Pismo  z  11  lutego  2019  r.,  znak:  PP-DEZ-I.0006.4.2019  stanowi  załącznik  nr  63
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 15 lutego 2019 r. 
Komisja Gospodarki Komunalnej większością głosów zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli radni: Anna Mrowińska, Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk,
Wojciech Gajewski.
Wyjaśnień udzieliła: Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zamknęła  dyskusję  i  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  19,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (19)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski,  Wojciech  Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech
Lewenstam,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Anna Mrowińska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie
uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  "Grottgera  13"
w Słupsku.
(Uchwała nr V/70/19 stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.)
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13)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego „Centrum-Południe D” w Słupsku (druk nr 5/11);

(czas nagrania:  3:12:23 – 3:39:06)
(Pismo z 11 lutego 2019 r., znak: WPP-PP-RUA-VIII.0006.5.2019 stanowi załącznik nr 66
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 14 lutego 2019 r.
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej
większością głosów zaopiniowała projekt negatywnie. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.)
Następnie otworzyła dyskusję.
W  dyskusji  wzięli  udział  radni:  Paweł  Szewczyk,  Jan  Lange,  Bogusław  Dobkowski,
Małgorzata Lenart, Renata Stec.
Wyjaśnień udzieliła: Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zamknęła  dyskusję  i  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  12,  PRZECIW:  5,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  6,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (12)
Tadeusz  Bobrowski,  Kazimierz  Czyż,  Wojciech  Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Łukasz
Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Małgorzata  Lenart,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Artur  Wiszniewski,  Aldona  Żurawska
PRZECIW (5)
Bogusław  Dobkowski,  Jan  Lange,  Anna  Rożek,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Jacek Szaran,
Adam Treder

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  większością  głosów  podjęła  uchwałę   w  sprawie
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Centrum-Południe
D” w Słupsku.
(Uchwała nr V/71/19 stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.)

14)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego „Dworzec” w Słupsku (druk nr 5/19);

(czas nagrania:  3:39:06 – 3:41:32)
(Pismo  z  19  lutego  2019  r.,  znak:  PP.RPP.VII.0006.6.2019  stanowi  załącznik  nr  69
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 19 lutego 2019 r.
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Komisja  Finansów  jednogłośnie
zaopiniowała projekt pozytywie.
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(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu.)
Następnie otworzyła dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń poddała projekt uchwały pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  16,  PRZECIW:  3,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  3,  NIEOBECNI:  0
Imienne wyniki głosowania:
ZA (16)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Wojciech  Gajewski,  Bożena
Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech
Lewenstam, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Anna Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jacek Szaran
BRAK GŁOSU (3)
Tadeusz Bobrowski, Bogusław Dobkowski, Anna Mrowińska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  większością  głosów  podjęła  uchwałę    w  sprawie
uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  „Dworzec”
w Słupsku.
(Uchwała nr V/72/19 stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu.)

14a) podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze (druk
nr 5/21);

(czas nagrania:  3:41:32 – 3:44:52)
(Pismo z 25 lutego 2019 r., znak: b/nr stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przypomniała,  że  projekt  uchwały  został  wprowadzony
do porządku obrad, na wniosek Prezydenta Miasta. 

Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń poddała
projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (19)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski,  Bożena  Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Jacek  Szaran,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Anna Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (1)
Tadeusz Bobrowski
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę    w  sprawie   wniesienia  skargi
na rozstrzygnięcie nadzorcze.
(Uchwała nr V/73/19 stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu.)

15) podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata do reprezentowania Miasta Słupska
w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Miast Polskich (druk nr 5/17);

(czas nagrania:  3:44:52 – 3:50:10)
(Pismo  z  18  lutego  2019  r.,  znak:  ZKO.OU-IV.0006.1.2019  stanowi  załącznik  nr  74
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 20 lutego 2019 r.
Sekretarz Miasta Łukasz Kobus przedstawił projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli: Jan Lange, Beata Chrzanowska, Tadeusz Bobrowski.
Wyjaśnień udzielił: Sekretarz Miasta Łukasz Kobus.

Wynik głosowania:
ZA:  23,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona  Żurawska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyboru
delegata do reprezentowania Miasta Słupska w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Miast
Polskich.
(Uchwała nr V/74/19 stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu.)

16)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaliczenia  drogi  do  kategorii  dróg  gminnych  (druk
nr 5/1);

(czas nagrania:  3:50:10 – 3:51:35)
(Pismo z 21 stycznia 2019 r., znak: PT-II.0006.1.2019 stanowi załącznik nr 76 do niniejszego
protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany 7 lutego 2019 r.
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki przedstawił projekt uchwały.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej
większością głosów zaopiniowała projekt pozytywie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu.)
Następnie otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń poddała projekt uchwały pod głosowanie.
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Wynik głosowania:
ZA:  23,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie,  podjęła uchwałę  w sprawie zaliczenia
drogi do kategorii dróg gminnych.
(Uchwała nr V/75/19 stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu.)

17) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji
Rady Miejskiej w Słupsku (druk nr 5/15);

(czas nagrania:  3:51:35 – 3:53:42)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała,  że projekt  został  radnym przekazany  18
lutego 2019 r.
Ponadto Przewodnicząca Rady Miejskiej, w związku ze złożonymi w późniejszym terminie
deklaracjami  pracy  radnej  Bożeny  Hołowienko  w Komisji  Edukacji  oraz   radnej  Aldony
Żurawskiej w Komisji Gospodarki Komunalnej, wniosła  autopoprawkę do projektu uchwały,
polegającą  na  dopisaniu  nazwisk  tych  radnych  w  §  1.  projektu  uchwały,  odpowiednio
w punkcie 3 i 4, które otrzymały brzmienie:
„3) w skład osobowy  Komisji  Gospodarki Komunalnej powołuje się radnego Kazimierza
Czyża oraz radną Aldonę Żurawską;”
„4) w skład osobowy Komisji Edukacji powołuje się radną Bożenę Hołowienko oraz radną
Mirosławę Sagun-Lewandowską”.
(Pismo radnego Kazimierza Czyża z 4 lutego 2019 r. stanowi załącznik nr 80 do niniejszego
protokołu. Pismo radnej Bożeny Hołowienko z 15 lutego 2019 r. stanowi załącznik nr 81 do
niniejszego  protokołu.  Pismo radnej  Mirosławy  Sagun-Lewandowskiej  z  1  lutego  2019  r.
stanowi  załącznik  nr  82  do  niniejszego  protokołu.  Pismo radnej  Aldony  Żurowskiej  z  19
lutego 2019 r. stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  23,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie   podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany
uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie
powołania osobowego składu stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała nr V/76/19 stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu.)

18) podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miasta Słupska (druk nr 5/16);
(czas nagrania:  3:53:42 – 3:54:58)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  projekt  uchwały  został  radnym
przekazany  18 lutego 2019 r.
Ponadto poinformowała,  że zarządzeniem nr 149/ZKO/2019 z 6 lutego  Prezydent Miasta
Słupska dokonała zmiany nazwy Wydziału Obsługi Rady Miejskiej na Biuro Rady Miejskiej.
W związku z tym, zaszła konieczność dokonania zmian w Statucie Miasta Słupska. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  23,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (23)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska,  Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie   podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany
Statutu Miasta Słupska.
(Uchwała nr V/77/19 stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu.)

ad  pkt  10.  Rozpatrzenie  skargi  na  działalność  Dyrektora  Zarządu  Infrastruktury
Miejskiej w Słupsku (druk nr 5/18).

(czas nagrania:  3:54:58 – 4:15:57)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że 28 stycznia 2019 r. do Rady Miejskiej
w  Słupsku  wpłynęła  skarga  na działalność  Dyrektora  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej
w   Słupsku w zakresie nie pobierania opłat od podmiotów gospodarczych z tytułu lokalizacji
w pasach drogowych instalacji światłowodowych/technicznych.
Ponadto poinformowała, że skargę przekazała Prezydent Miasta w celu zajęcia stanowiska
oraz do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej.
Komisja po zapoznaniu się ze skargą i stanowiskiem Prezydenta Miasta oraz po wysłuchaniu
skarżącego,  Dyrektora  Zespołu  Audytu  Wewnętrznego  i  Kontroli  Urzędu oraz  Dyrektora
Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  w  Słupsku,  w  drodze  dyskusji,  większością  głosów
przyjęła stanowisko Prezydent Miasta i uznała skargę za zasadną.
Ponadto  poinformowała,  że  treść  skargi,  stanowisko  Prezydenta  Miasta  oraz  stanowisko
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Komisji  przekazała radnym wraz z projektem uchwały uznającym skargę za zasadną w dniu
19 stycznia 2019 r.
(Stanowisk Komisji stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu. Pozostałe dokumenty
znajdują się przy sprawie nr ORM-II.1510.1.2019.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w dniu 26 lutego 2019 r.  przedstawiciel
skarżącego przedłożył  informację uzupełniającą dot.  dokumentów dołączonych do skargi.
Została ona przekazana radnym tego samego dnia.  Stwierdziła,  że treść tej  informacji  nie
wpływa na zmianę stanowiska Prezydenta Miasta.
Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję.
W  dyskusji  wzięli  udział  radni:  Anna  Rożek,  Jan  Lange,  Wojciech  Gajewski,  Beata
Chrzanowska, Wojciech Lewenstam, Paweł Szewczyk, Tadeusz Bobrowski, Renata Stec.
Wyjaśnień udzieliła: Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zamknęła  dyskusję  i  poddała  projekt  uchwały  pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA:  14,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  8,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0
Imienny wynik głosowania:
ZA (14)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Wojciech  Gajewski,  Łukasz
Jaworski, Jan Lange, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek
Szaran,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Aldona  Żurawska
PRZECIW (1)
Wojciech Lewenstam
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Kazimierz  Czyż,  Bogusław  Dobkowski,  Bożena  Hołowienko,  Ryszard  Kruk,  Małgorzata
Lenart,  Anna  Mrowińska,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Artur  Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w  sprawie   rozpatrzenia  skargi
na działalność Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała nr V/78/19 stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 11. Interpelacje i zapytania radnych
(czas nagrania:   4:15:57 – 4:25:57)
- złożenie,
- odczytanie.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przypomniała,  że  zgodnie  z  art.  24  ust.  3  ustawy
o samorządzie gminnym w sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje
i zapytania, a następnie zapytała, czy ktoś chciałby z tego prawa skorzystać.
Poprosiła o złożenie jej interpelacji w formie pisemnej, a następnie poprosiła o zgłaszanie się
radnych, którzy chcieliby odczytać swoje interpelacje, bądź zapytania.
Następujący radni odczytali swoje interpelacje/zapytania: 
1)  Kazimierz  Czyż  –  w sprawie  terminu  wypłat  dotacji  Miasta  dla  organizacji  i  klubów
sportowych;
2) Anna Rożek - w sprawie budowy schroniska w Słupsku;
3) Paweł Szewczyk w sprawach: opracowania dokumentacji technicznej realizowanej przez
ZIM w Słupsku, polityki sprzedaży działek budowlanych na przykładzie sprzedaży działki
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przy ul.Owocowej, realizacji budownictwa STBS sp. z o.o. w zakresie kosztów m², remontu
murów  obronnych  przy  Zamku  Książąt  Pomorskich  i  Kościoła  św.  Jacka  oraz  remontu
chodników będących w zarządzie PGM sp. z o.o.

ad pkt 12. Sprawy bieżące.
(czas nagrania:  4:25:57 – 4:27:11)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  11  marca  2019  r.  odbędzie  się
podsumowanie projektu „Restauracja Kościoła Mariackiego i Kościoła Najświętszego Serca
Jezusowego w Słupsku jako elementów europejskiego Szlaku Jakubowego”, zorganizowane
przez  księdza  Zbigniewa  Krawczyka.  Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o  potwierdzenie
w Biurze Rady Miejskiej udziału w spotkaniu.

Następnie,  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada
Miejska w Słupsku zrealizowała porządek obrad. 
Podziękowała i zamknęła 5. w kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
(Nagranie z sesji stanowi załącznik nr 90 do niniejszego protokołu.)

Protokół sporządziła:           Przewodnicząca 
Ilona Czechowicz  Rady Miejskiej w Słupsku
inspektor BRM

Sekretarz obrad:        Beata Chrzanowska

Kamil Bierka
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